
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 100 /99                                               
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του  7ου 
θέματος «Σφράγιση ή μη κατ/ματος 
υγειονομικού ενδιαφέροντος της 
Αικατερίνης Σαββούδη». 
 

 
       Σήμερα 8 Φεβρουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 4-2-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης   Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης    
3. Δ. Ταχματζίδης    
4. Μ. Γαβρίδης    
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης    
8. Δ.  Πέτκος    
9. Κ. Κόλβατζης    

10. Ε.  Λελεκάκης   Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Κ. Γκαβαϊσές   Πάρεδροι 
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης    
14. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 100/99 
15. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  107/99  απόφασης 
17. Π. Πιτούλιας προσήλθε ο κ. Γ. Μανακούλης. 
18. Α. Κεσίδης Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  109/99  απόφασης 
19. Α. Σουμελίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Σ. Παναγιωτίδης  και 
20. Α. Ταραλάς Θ. Σιδηρόπουλος. 
21. Χ.  Σκουμπόπουλος Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  110/99  απόφασης 
22. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης. 
23. Β. Γιαννουλάκης Κ.  Κόλβατζης,  Γ.  Ουρσουζίδης,  Λ.  Τσαβδαρίδης, 
24. Σ.  Παναγιωτίδης Ε. Σοφιανίδης και Π. Αγαθαγγελίδης. 
25. Λ. Τσαβδαρίδης Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  114/99  απόφασης  
26. Θ.  Σιδηρόπουλος αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης ,Σ. Γεωργιάδης και  
27. Ε. Σοφιανίδης Μανακούλης. 
28. Ε. Λευκοπούλου  
29. Ι. Ακριβόπουλος  
30. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
31. Ε. Κουκουρδής  
32. Γ. Μανακούλης  
33. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-12-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις  της περ. ιθ της παρ. 1 του άρθ. 24 του ΠΔ 410/95  
(ΔΚΚ) η χορήγηση των αδειών ίδρυσης και  λειτουργίας όλων των καταστημάτων 
και επιχειρήσεων , οι όροι των οποίων καθορίζονται  από υγειονομικές διατάξεις, 
ανήκει στην αρμοδιότητα  των Δήμων. 
 Σύμφωνα επίσης με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 
Υγειονομικής Διάταξης  τα καταστήματα,  εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού 
ενδιαφέροντος που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας, κλείνονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή, οι δε 
παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται  σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του  Α.Ν. 
2520/40. 
 Σύμφωνα, τέλος, με την παρ. 2 του αρθ. 25 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ)  "οι 
διατάξεις του Π.Δ/τος  180/1979 περί όρων λειτουργίας κατ/των  πωλήσεως 
οινοπνευματωδών  ποτών και κέντρων διασκεδάσεως  όπως  τροποποιήθηκε-
συμπληρώθηκε μεταγενέστερα εξακολουθούν να ισχύουν. Όπου στο ανωτέρω 
προεδρικό διάταγμα, για θέματα χορήγηση ή ανάκλησης ή αφαίρεσης αδειών ή 
σφράγισης των καταστημάτων   αναφέρεται "Αστυνομική Αρχή" 'η Αστυνομικός 
Διευθυντής ή Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας ή Υπουργός Δημόσιας Τάξης, 
νοείται το οικείο Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο λαμβάνει την σχετική απόφαση το 
αργότερο σε τριάντα (30) ημέρες από τότε που πληρούνται οι αντίστοιχες νόμιμες  
προϋποθέσεις". 
 Με το αρ. 1020/2011/1-β/26-11-98 έγγραφό του το Αστυν. Τμήμα Βέροιας 
μας γνωρίζει ότι την 12-11-98 διαπιστώθηκε ότι το κατ/μα "Ψητοπωλείο" στη Βέροια 
και επί της οδού Κίμωνος αρ. 1 με υπεύθυνο την Σαββούδη Αικατερίνη λειτουργεί 
χωρίς την από το νόμο προβλεπόμενη άδεια. 
 Με το αρ. πρωτ. 21130/30-11-98 έγγραφο του Δήμου μας κλήθηκε η 
παραπάνω να καταθέσει εντός δέκα (10)  ημερών  δικαιολογητικά για τη χορήγηση 
της άδειας, (διότι διαφορετικά θα κινηθεί η διαδικασία σφράγισης του κατ/τος), τα 
οποία και δεν προσεκόμισε  μέχρι σήμερα. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει για τη σφράγιση ή μη του πιο πάνω καταστήματος. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Είναι εδώ ο κατ/ρχης; 
 Μελλιόπουλος :Είμαι ο σύζυγος της ιδιοκτήτριας. 
 Πρόεδρος :Εχετε  υποβάλλει φάκελο στην υπηρεσία κε Σαββούδη; 
 Μελλιόπουλος  :Έχουμε πάρει τα δικαιολογητικά από την πολεοδομία, την 
πυροσβεστική και το θέμα κόλλησε στο υγειονομικό. Πριν το 1999 έγινε η σχετική 
αίτηση και δεν έχουμε πάρει απάντηση ακόμη. Μόνο αυτό μας λείπει. 
 Πρόεδρος :Τα υπόλοιπα δικαιολογητικά τα έχετε υποβάλλει στο Δήμο; 
 Μελλιόπουλος :Δεν τα έχουμε υποβάλλει ακόμη διότι λείπει ένα. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Στις 12-11-98 το αστυν. τμήμα διαπίστωσε ότι το κατ/μα 
λειτουργεί χωρίς άδεια. Στις 30-11-98 ο Δήμος  στέλνει έγγραφο στον ενδιαφερόμενο 
να προσκομίσει τα δικαιολογητικά. Υπέβαλλε ο ενδιαφερόμενος τα δικαιολογητικά ή 
όχι; 
 Πρόεδρος :Είπε όχι. Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Να δώσουμε περιθώριο ενός μηνός για να προσκομίσει τα 
δικαιολογητικά. Αν αυτό δεν γίνει τότε ν'αποφασίσουμε για τη σφράγιση. 
 Χαμαλής :Συμφωνώ με την πρόταση του  κ. Σκουμπόπουλου. Προτείνω με 
όποιο τρόπο αυτό είναι δυνατόν να γίνει μία ενημέρωση του κόσμου, διότι βλέπω ότι 
έχουμε όλο τέτοια θέματα, για να γνωρίζει τι δικαιολογητικά πρέπει να  υποβάλει.



 Γκαβαϊσές :Θέλω να κάνω μία συνολική τοποθέτηση που έχει να κάνει με το 
πρακτικό ζήτημα αδυναμίας της δ/νσης υγιεινής του Νομού μας να ανταποκριθεί στα 
αιτήματα των πολιτών. Στην υπηρεσία αυτή συμβαίνει το εξής: Υπάρχει μόνο ένας 
υπάλληλος, μία κυρία η οποία είναι και στον 7ο μήνα της κύησής της και θα 
αποχωρήσει εντός ολίγου, η οποία οφείλει κατά το νόμο να κάνει αυτοψία σ' όλα τα 
κατ/ματα υγειονομικού ενδιαφέροντος βιομηχανίες, σταβλικές εγκ/σεις όλου του 
νομού. Αυτό είναι ανθρωπίνως αδύνατο να συμβεί. Πολλοί συμπολίτες μας απ' όλο το 
νομό μπλοκάρονται σ' αυτή την υπηρεσία χωρίς να είναι σε θέση η ίδια υπηρεσία με 
το συγκεκριμένο υπάλληλο ν' ανταποκριθεί. Μπαίνει θέμα από εμάς να ζητήσουμε 
απ' όπου μπορούμε, απ' τον Νομάρχη κατ'αρχήν και παραπέρα από τα υπουργεία, να  
ενδυναμώσουν το γραφείο αυτό. Αυτός είναι ο κύριος λόγος που αυτό το κατ/μα και 
ενδεχομένως κι άλλα,  δεν μπορούν σε κάποιο λογικό χρόνο να έχουν τα 
δικαιολογητικά όλα. Εάν οι  ίδιοι αδιαφορούν ή έχουν άλλους λόγους τότε είμαστε 
υποχρεωμένοι να τα σφραγίζουμε. Εάν όμως οφείλεται η καθυστέρηση σ' αδυναμία 
υπηρεσιών τότε είναι δικό μας  το πρόβλημα και θα πρέπει να δούμε τι θα κάνουμε. 
Δεν θα μπορούσε να προτείνει κανείς να παραβούμε τη νομοθεσία, να δώσουμε το 
πράσινο φως και να λειτουργήσουν κατ/ματα χωρίς την απαιτούμενη άδεια. Αυτά και 
να θέλουμε να τα κάνουμε δεν είναι σωστά, είναι πέραν των νόμων. Να φροντίσουμε 
όμως εμείς, είναι χρέος μας. 
 Ουρσουζίδης :Γνωρίζω ότι υπάρχει χρονικό πρόβλημα. Εάν τα 
δικαιολογητικά έχουν κατατεθεί και είναι ζήτημα χρόνου  να δοθεί ένα εύλογο 
χρονικό διάστημα για να μπορέσουν να τα προσκομίσουν. 
 Αγαθαγγελίδης  :Διαπιστώνω ότι επιλεκτικά το ΔΣ στέκεται στο ένα θέμα τη 
μία και αλλιώς στέκεται την άλλη σε παρόμοιο θέμα. Την προηγούμενη φορά που 
μιλούσαμε για κατ/ματα υγειον. ενδιαφέροντος είπαμε ότι θα είναι τα τελευταία… 
 Πρόεδρος :Με την προηγούμενη σύνθεσή μας. 
 Αγαθαγγελίδης :Δεν έχει σημασία. Ο Δήμος έχει δημιουργήσει ένα καθεστώς 
ανοχής, έχουμε συζητήσει ιδιαίτερα γι' αυτό το ζήτημα. Και στην ΔΕ τέθηκε τέτοιο 
θέμα και είπαμε επιτέλους να ξεκαθαριστεί το ζήτημα,  νάναι τα τελευταία κατ/ματα 
στα οποία δεν εφαρμόζεται η νομοθεσία. Να γίνονται δηλ. οι διαδικασίες από τους 
ενδιαφερόμενους πριν φτάσει η ώρα να  βεβαιώνονται πρώτα οι παραβάσεις και μετά 
να τρέχουν για τα δικαιολογητικά, με δεδομένο ότι οι υπηρεσίες του Πολεοδομικού, 
Πυροσβεστικής και Υγειονομικού καθυστερούν πάρα πολύ για να διεκπεραιώσουν 
υποθέσεις. Ωστόσο πρέπει κάποτε να τελειώσει αυτή η ιστορία. Ας είναι τα τελευταία 
σήμερα στα οποία θα δοθεί τέτοιου είδους αναβολή. Ας βγει κι αυτή η ανακοίνωση 
από το Δήμο που είπαμε την Παρασκευή στη ΔΕ που να  ξεκαθαρίζει προς όλους 
όσους ενδιαφέρονται να ιδρύσουν κατ/ματα υγειον. ενδιαφέροντος να κάνουν πρώτα 
τις διαδικασίες που απαιτεί ο νόμος και στη συνέχεια να λειτουργούν όπως κάνει 
κάθε άλλος επαγγελματίας σ' οποιονδήποτε τομέα. Ένα περίεργο είναι ότι 
λειτουργούν το κατ/μα, έχουν φορολογικά στοιχεία ήδη χωρίς νάχουν άδεια 
λειτουργίας. Θα πρέπει να γίνει μία επισήμανση και προς τη ΔΟΥ. Πως είναι δυνατόν 
να δίνει τιμολόγια χωρίς άδεια λειτουργίας, παρανόμως; 
 Θα ψηφίσω κι αυτή τη φορά υπέρ της αναβολής γιατί είναι  υποθέσεις που 
έρχονται από παλιότερα. Ας πάρει ο Δήμος βήμα-βήμα αυτή την υπόθεση στα χέρια 
του για να τελειώνει αυτό το ζήτημα. Θα μπει τάξη, νάστε βέβαιοι. 
 Κουρουζίδης :Καλύφθηκα. 
 Δελαβερίδης :Κι εγώ καλύφθηκα. 
 Ποτουρίδης :Να καταθέσω μία άλλη άποψη. Το υγειονομικό ελέγχει και  τους 
χώρους αν πληρούν τις δραστηριότητες για τις οποίες ζητείται η άδεια. Πολλές φορές 
τυχαίνει να κάνουν παρατηρήσεις από το υγειονομικό ότι δηλ. χρειάζεται μεγαλύτερη 
κουζίνα ή άλλη μία τουαλέτα και λοιπές οικοδομικές παρεμβάσεις και για αυτό δεν 
εκδίδονται εύκολα οι άδειες από το υγειονομικό. Άρα λοιπόν έχουν και οι ιδιοκτήτες 



ή οι μελετητές τους την ευθύνη. Να μην ρίχνουμε μόνο την ευθύνη στις υπηρεσίες. 
Ηθελα να το καταθέσω για να υπάρχει σφαιρική άποψη για το θέμα. 
 Δήμαρχος :Μία συνολική τοποθέτηση για να ξεκαθαρίσουμε το ζήτημα. 
Συμφωνώ μ' αυτό που είπε ο κ. Αγαθαγγελίδης. Δεν μπορούμε από τη μία να 
γινόμαστε τυπολάτρες σ' ότι αφορά τη νομιμότητα και από την άλλη να καλούμε την 
υπηρεσία και την εκτελεστική εξουσία του Δήμου ενσυνείδητα να παρανομούν. Εμείς 
ως υπηρεσία θα φέρνουμε στο σώμα κάθε ερέθισμα που έχουμε για κατ/ματα που 
λειτουργούν χωρίς άδεια. Το σώμα είναι κυρίαρχο ν'αποφασίσει. 
 Δεύτερη παρατήρηση, πρέπει να γίνει κατανοητό ότι από πλευράς των  
υπηρεσιών του Δήμου όλες αυτές οι υποθέσεις τρέχουν  όσο είναι δυνατόν γρήγορα. 
Πολλές φορές αυθημερόν από την κατάθεση της αίτησης γίνεται εισηγητικό προς τη 
ΔΕ. Από κει και πέρα αν υπάρχει καθυστέρηση δεν οφείλεται στις υπηρεσίες του 
Δήμου. Αντιλαμβάνομαι τα ζητήματα που ακούστηκαν  για το υγειονομικό και αύριο 
θα απευθύνω  μία επιστολή στον Νομάρχη  που  να του εφιστώ αυτή την προσοχή 
που καμιά φορά φέρνει σε δύσκολη θέση το ΔΣ. Τουλάχιστον από δικής μας πλευράς 
της υπηρεσίας και της εκτελεστικής εξουσίας δεν θα υπάρξει κανένα καθεστώς 
ανοχής με την έννοια μόλις θα διαπιστώνεται θα  έρχεται αμέσως θέμα στο  επόμενο 
ΔΣ για ν' αποφασίσει. Η  ανακοίνωση που είπε ο κ. Αγαθαγγελίδης θα ξεκαθαρίζει, 
μολονότι, όλοι το γνωρίζουμε, ότι εκεί όπου ο κανονισμός του ΔΣ απαιτεί 
προέγκριση δεν  σημαίνει καθόλου άδεια λειτουργίας, νομιμοποίηση  της όποιας 
έναρξης λειτουργίας τους αλλά απλά δίνει ένα στίγμα στον επενδυτή ότι την 
επένδυση που ξεκινάει να κάνει δεν έχει τουλάχιστον πολεοδομικές διατάξεις που να 
του τα απαγορεύουν ή δεν προσκρούει στον κανονισμό λειτουργίας των πεζοδρόμων 
και κατ/ματων υγειον. ενδιαφέροντος όπως τον έχει θεσπίσει και ψηφίσει το ΔΣ . 
Τίποτε άλλο δεν του παρέχει. Από κει και πέρα είναι θέμα πλέον αν έχει τις άλλες 
νόμιμες προϋποθέσεις. 
 Πρόεδρος :Εκτός από την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου δεν  άκουσα άλλη. 
Συμφωνεί το σώμα μ' αυτή την πρόταση; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 15-12-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 

2.- Τη δήλωση του κ. Μελλιόπουλου που παραβρίσκονταν στη συνεδρίαση ότι 
εκκρεμεί ο φάκελος της άδειας στο τμήμα υγιεινής.  

3.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 7ου θέματος «Σφράγιση ή μη 
καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος της Αικατερίνης Σαββούδη» για ένα 
μήνα, προκειμένου να προσκομιστούν στην υπηρεσία όλα τα απαιτούμενα 
δικαιολογητικά για την έκδοση της σχετικής άδειας. 
 Σε αντίθετη περίπτωση το θέμα να επανέλθει στο Δημοτικό Συμβούλιο. 



 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    100 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης Χ. Μουτσιόπουλος 
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